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PROTOKÓŁ 13/2025 

z  posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Rady Powiatu 

w dniu 11 kwietnia 2025 r. 

 

 

Posiedzenie otworzyła przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Wacława Bąk o 

godzinie 09:30. Na podstawie listy obecności Przewodnicząca stwierdziła prawomocność 

posiedzenia, powitała zebranych gości i zaproponowała następujący porządek posiedzenia: 

 

 

1. Otwarcie posiedzenia komisji Rady Powiatu 

2. Przyjęcie protokołów z posiedzeń komisji z dnia 26.11.2024r., 23.12.2024r 

3. Stwierdzenie prawomocności obrad komisji 

4. Przyjęcie porządku obrad 

5. Rozpatrzenie projektu i podjęcie Uchwały Rady Powiatu w Tomaszowie Maz. w sprawie 

zmian w budżecie Powiatu Tomaszowskiego na rok 2025; 

6. Rozpatrzenie projektu i podjęcie Uchwały Rady Powiatu w Tomaszowie Maz. w sprawie 

zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Tomaszowskiego na lata 2025-2043; 

7. Analiza uchwały nr XLVI/284/2021 z dnia 24 listopada 2021r. w sprawie uchwalenia 

regulaminu wynagrodzenia nauczycieli szkół i placówek dla których organem prowadzącym 

jest Powiat Tomaszowski- wypracowanie wniosków 

8. Przyjęcie sprawozdania z prac komisji za okres maj-grudzień 2024 

9. Wolne wnioski i sprawy różne 

10. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

 

 

Ad.3 Przyjęcie protokołów z posiedzeń komisji z dnia 26.11.2024r., 23.12.2024r. 

Protokoły zostały przyjęte bez uwag 

 

Ad. 3. Stwierdzenie prawomocności obrad komisji 

 

Przewodnicząca Komisji na podstawie listy obecności   stwierdziła ,że posiedzenie komisji 

jest prawomocne 

 

Ad. 4.  Przyjęcie porządku obrad 

 

Porządek został przyjęty jednogłośnie 

 



 

Ad. 5 Rozpatrzenie projektu i podjęcie Uchwały Rady Powiatu w Tomaszowie Maz. w 

sprawie zmian w budżecie Powiatu Tomaszowskiego na rok 2025; 

 

Skarbnik Powiatu Beata Zysiak- przedstawiła powyższy projekt uchwały, który stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca Komisji Wacława Bąk poddała pod głosowanie powyższy projekt uchwały 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

 

 

Ad.6 Rozpatrzenie projektu i podjęcie Uchwały Rady Powiatu w Tomaszowie Maz. w 

sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Tomaszowskiego na lata 

2025-2043; 

 

Skarbnik Powiatu Beata Zysiak- przedstawiła powyższy projekt uchwały, który stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu 

 

Przewodnicząca Komisji Wacława Bąk zapytała czy coś się zmieniło w kwestii naszego 

najnowszego zadania, czy rozstrzygnięty został przetarg na BCU (Branżowe Centrum 

Umiejętności)? 

 

Wicestarosta Włodzimierz Justyna 

Odpowiedział ,że jeszcze nie został rozstrzygnięty przetarg, dodał ,że trzeba było przesunąć o 

kilka dni otwarcie ofert ze względu  na to, że została dopuszczona forma modułowa co 

znacznie przyspieszy realizację tego zadania. 

 

 

 

Przewodnicząca Komisji Wacława Bąk poddała pod głosowanie powyższy projekt uchwały 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

 

 

Ad. 7  Analiza uchwały nr XLVI/284/2021 z dnia 24 listopada 2021r. w sprawie 

uchwalenia regulaminu wynagrodzenia nauczycieli szkół i placówek dla których 

organem prowadzącym jest Powiat Tomaszowski- wypracowanie wniosków 

 

Przewodnicząca Komisji Wacława Bąk powiedziała ,że nauczyciele są wynagradzani 

zarówno w oparciu o ustawę o systemie  oświaty- kartę nauczyciela oraz o tzw. dokumenty 

wewnętrzne, a w naszym przypadku dokumenty Rady Powiatu, które stanowią załączniki do 

wynagrodzenia. Dodała ,że wysokość  dodatków wynika z uchwały w naszym przypadku 

Rady Powiatu. Nie jest ona tożsama z tym ,że zmienia się wysokość wynagrodzenia na 

poszczególnych stopniach awans. Dodała ,że poprzednio była duża przerwa zanim dokonane 

zostały zmiany, te zmiany , które zostały  dokonane z dniem 1 stycznia 2022 spotkały się z 

bardzo pozytywna reakcja środowiska oświatowego. Powiedziała ,że przez te trzy lata dużo 

się zmieniło, zmieniły się również wysokości wynagrodzeń nauczycieli w stosunku do , 

których dzisiaj nasze dodatki wyglądają słabo. Dodała ,że dodatkowym argumentem do 

podjęcia tego tematu jest inicjatywa oddolna ze szkół, gdzie zwrócono uwagę w sposób 



szczególny na dodatki dla kierowników praktyk szkolnych w poszczególnych jednostkach. 

Powiedziała, że w materiałach które radni dostali w punkcie piątym stanowisko kierownicze 

w poszczególnych typach szkół dotyczy kierowników szkolenia praktycznego dla których 

przewidziano widełki między 400- 800 złotych brutto. Poinformowała ,że naczelnik Wydziału 

Oświaty Łukasz Cerazy przygotował  dokumenty ,żebyśmy poznali skalę zjawiska  w 

poszczególnych szkołach , ilu mamy uczniów , którymi kierownik się zajmuje: 

- ZSP nr 1-  1075 uczniów 

- Zespół Szkoł ponadpodstawowych nr 2 z podziałek na technikum 450 uczniów, na 

branżowców 85 uczniów co daje razem 540 uczniów 

- ZSP nr 3 – 531 uczniów 

- ZSP nr 6 – w liceum plastycznym 143 uczniów, w technikum 299 uczniów co daje razem 

442 uczniów  

- ZSP nr 8 – 184 uczniów  

 

Mając wiedzę o tak ogromnych rozbieżnościach i ogrom pracy jaki wykonują kierownicy 

zajęć praktycznych w szkołach  Przewodnicząca Komisji zaproponował żeby dokonać tych 

,,widełek”  jeśli chodzi o wynagrodzenie na podstawie ilości uczniów, którymi dany 

kierownik musi się opiekować. 

 

Radna Alicja Zwolak- Plichta 

Zapytała czy są jakieś ograniczenia jeśli chodzi o ilość uczniów jaki ma dany kierownik pod 

opieką? 

 

Naczelnik Wydziału Oświaty Łukasz Cerazy 

Powiedział ,że w ZSP nr 1 kierownik ma zastępcę, który go wspomaga, dodał, że jest tam 

największa liczba uczniów. 

 

 Przewodnicząca Komisji Wacława Bąk 

 Zapytała w jakiej wysokości ma dodatek zastępca kierownika? 

 

Naczelnik Wydziału Oświaty Łukasz Cerazy 

Odpowiedział ,że dodatek dla zastępcy nie jest przewidziany w naszej tabeli, więc na tę 

chwilę dyrektor może tylko wynagradzać zastępcę dodatkiem motywacyjnym. 

 

Przewodnicząca Komisji Wacława Bąk 

Powiedziała ,że jeśli dyrektor przyzna dodatek motywacyjny dla zastępcy kierownika 

wówczas będzie musiał zabrać go innemu pracownikowi, ponieważ dodatek motywacyjny to 

jest przeznaczona konkretna kwota na etat. Powiedziała, że kwoty przeznaczone na dodatki 

powinny zostać w jakiś sposób uregulowane.- Dodała ,że zmiany finansowe najczęściej się 

realizuje od września czyli od nowego roku szkolnego, albo od pierwszego stycznia czyli 

nowego roku kalendarzowego.  

 

Radny Szczepan Goska 

Zapytał czy jest możliwość zatrudnienia zastępców kierowników w szkołach, w których ich 

nie ma? 

 

Przewodnicząca Komisji Wacława Bąk 

Powiedziała ,że trzeba się zastanowić jakie kwoty powinny być przeznaczone dla kierownika 

a jakie dla jego zastępcy. 

 



Radna Alicja Zwolak- Plichta 

Zapytała ilu kierowników mamy w szkołach? 

 

Starosta Tomaszowski Mariusz Węgrzynowski 

Odpowiedział ,że w każdej szkole technicznej jest taki kierownik. Dodał ,że idąc tym tropem 

powinniśmy również zatrudniać zastępców dyrektorów. Powiedział, ,że możemy określić tzw. 

widełki dla zastępcy. 

 

Przewodnicząca Komisji Wacława Bąk 

Zapytała członków komisji czy teraz analizujemy ten dokument w tym miejscu gdzie w grę 

wchodzą te kwoty i próbujemy negocjować zmianę? Czy chcą Państwo zabrać sobie tej 

materiał, bo  my  nie dokonamy tej zamiany na dzień dzisiejszy , tylko dokonamy tej zmiany 

z początkiem roku szkolnego lub kalendarzowego. 

 

Radny Szczepan Goska 

Zaproponował aby Starosta wraz Zarządem  Powiatu również przeanalizowali ten dokument 

  

Przewodnicząca Komisji 

Zapytała kto z członków komisji jest za zakończeniem na te chwile dyskusji w tym punkcie?  

Dyskusje zakończono przy akceptacji członków komisji. 

 

 

Ad. 8 Przyjęcie sprawozdania z prac komisji za okres maj-grudzień 2024 

 

Przewodnicząca poinformowała, że sprawozdanie otrzymali radni w formie elektronicznej. 

Uwag do sprawozdania nie wniesiono. 

 

Ad.9. Wolne wnioski i sprawy różne 

  

 Przewodnicząca Komisji 

Poinformowała ,że wpłynął do biura rady obszerny materiał od Pani dyrektor ZSP nr 3 

Katarzyny Banaszczak, dodała ,że materiał ten został wysłany do Państwa radnych droga 

elektroniczną, poprosiła o analizę i poinformowała ,że wrócimy do omówienia tego materiału  

na kolejnym posiedzeniu komisji 

 

Wolnych wniosków nie zgłoszono. 

 

Ad. 10 Zamknięcie posiedzenia. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad przewodnicząca Wacława Bąk zamknęła  

posiedzenie komisji. Na tym protokół zakończono i podpisano 

 

 

 

Protokołowała                                             Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury i Sportu                                    

Paulina Węglarska 

                                                                                                      Wacława Bąk                                        

                                                                                                                                     


